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Verslag van de vergadering van de participatieraad, gehouden op maandag 16 september 2019 

Afwezig: Matthijs Bonzet 

1. Opening en welkom: 

De voorzitter opent de vergadering en heet eenieder van harte welkom. 

 

2. Vaststelling agenda: 

We voegen toe: 

- Omgekeerde verordening, 5f 

- Beursvloer, 4d 

- Mantelzorgcompliment, 5g 

 

3. Verslag, afsprakenlijst, informatie: 

a. Het verslag keuren we goed; het kan zo op de website. 

b. Activiteitenkalender: 

- Woongemak: men bereidt zich voor op een manifestatie in het voorjaar; 

- Inclusiepanel: op de volgende bijenkomst zal duidelijk zijn wie lid is; 

- We besluiten om een waarnemer namens de participatieraad, mogelijk door wisselende 

afvaardiging, te laten deelnemen aan het inclusiepanel. Op 24 september zal Chris van 

Tilborg de honneurs waarnemen.   

- Mantelzorg: er is mogelijk een afvaardiging (een jongere) naar het inclusiepanel; 

- Inkoop Wmo 2021: Fons Kortrijk doet kort verslag. Participatieraden zijn betrokken bij 

het proces; 

- Op 12 november is daarover een bijeenkomst van de adviesraden. Werkgroep Wmo! 

- Woonvraagstuk: de gemeente gaat werken aan de noodzakelijke woonvisie; 

- Luisterend oor: geen belangstelling. Op 21 oktober is Jaap Plomp gastheer; 

- 22 oktober: beschermd wonen: Fons Kortrijk en Fennie van den Broek; 

- 7 november: overleg werkgroep Jeugd – gemeenteambtenaar; 

- 19 september: reizigerspanel. 

c. Post: 

Fons Kortrijk zal alsnog reageren op een vraag die hij in de vakantieperiode kreeg. 

d. Overleg DB- gemeente: 

Chris van Tilborg licht het verslag kort toe. Jaap Plomp zal contact opnemen met de 

gemeente om het proces gaande te houden. 

 

4. Praktische zaken: 

a. Voortgang vacatures: 

- De sollicitatiecommissie doet verslag van haar bevindingen. Ze heeft een gesprek gehad 

met een kandidaat- voorzitter. De commissie is unaniem van mening dat deze kandidaat 
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benoembaar is. De vergadering neemt het voorstel van de commissie over. Chris van 

Tilborg zal hem telefonisch op de hoogte stellen. De secretaris zal daarna de gebruikelijke 

procedure volgen. Wij hopen hem op de volgende vergadering te begroeten. 

- Jaap Plomp heeft een gesprek gehad met een dame die bereid de PR te verzorgen. De 

vergadering geeft aan een sollicitatiegesprek met haar op prijs te stellen. De secretaris 

zal haar vragen een sollicitatiebrief +CV te schrijven. Daarna volgt het gesprek op 7 

oktober om 20.15 uur te Stroud. Sollicitatiecommissie: Rian van Pagee, Fennie van den 

Broek en Fons Kortrijk. 

- Ad Blok meldt dat een ex- lid overweegt terug te keren in de participatieraad. Wij 

reageren uiteraard verheugd. Ad Blok zal contact met haar opnemen over een herintrede 

per 1 januari 2020. 

b. Herverdeling taken: 

Nu Chris van Tilborg per 1 januari 2020 terugtreedt, zal een aantal taken moeten 

overgaan naar leden van de participatieraad. 

- Woongemak: Fennie van den Broek 

- Putten Inclusief:   men denkt nog na. Melden bij de secretaris 

- Koploper onafhankelijke inwonersteuning: werkgroep Wmo 

 

Fennie van den Broek geeft aan dat in de vakantie de inwonersteuning onbemand 

(onbemenst) was. De secretaris zal dit bij de gemeente navragen. 

 

c. Burgerplatform: 

Wij zouden het platform houden over de omgekeerde verordening, maar het proces naar 

deze verordening is zodanig vertraagd, dat een platform op 19 november te vroeg komt. 

Wij besluiten het burgerplatform te verplaatsen naar februari/ maart van 2020. 

d. Ossenmarkt: we krijgen de bemensing niet rond en we zien derhalve af van deelname. 

e. Beursvloer: bij nader inzien heeft de participatieraad wel veel te vragen op deze 

ontmoeting, maar niets te bieden. We doen derhalve niet mee. 

 

5. Adviezen: 

a. Registratie adviezen: volgens bijlage. 

b. De adviezen over het cliëntervaringsonderzoek, bijzondere bijstand medische kosten en 

ontheffing parkeervrije zone kunnen op de website. 

c. Adviesaanvraag tegemoetkoming hoge zorgkosten: 

We bespreken de geleverde input. De secretaris zal een conceptadvies opstellen, die de 

gebruikelijke procedure zal volgen. 

d. Adviesaanvraag vraagafhankelijk vervoer en leerlingenvervoer: 

Fons Kortrijk verdiept zich thans in het leerlingenvervoer. Daarna zal hij de input leveren. 

e. Adviesaanvraag inclusie-agenda: 

Ook hier bespreken we de input en ook hier zal de secretaris een concept opstellen. 

f. Adviesaanvraag omgekeerde verordening: 

De materie is niet geheel nieuw: we adviseerden al eerder. De meeste input hebben we 

al. We maken een procedureafspraak en de secretaris zal het advies na beraad op 26 

september opstellen. Hij vraagt bij de gemeente om twee gedrukte exemplaren. 

g. Mantelzorgcompliment: 
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Fons Kortrijk herhaalt zijn bezwaar tegen de tekst: drie maanden in een kalenderjaar dat 

nog drie maanden te gaan heeft, klopt niet. We gaan een ongevraagd advies uitbrengen. 

 

6. Rondvraag: 

Fennie van den Broek wijst ons op bijeenkomsten die de Koepel Adviesraden organiseert. 

 

7. Reflectie:  

Wij kijken terug op een vlotte vergadering. 

 

8. Sluiting: 

 

De voorzitter sluit om 21.20 uur de vergadering. 

 

 

Uitnodigen voor de vergadering in oktober: Stefan Fiddelaar (beschut werk) 

Uitnodigen voor de vergadering in november: Alex Hagenbeek (beschermd wonen) 

 

 


